



We're going to make your time at CAMP QUALITY a time to remember!

我們會讓您在 爱心童樂營的時間, 留下永遠難忘的回憶!

Camp Quality Hong Kong Suite 602-3, Chinachem Leighton Plaza, 29 Leighton Road, Causeway Bay, HK Tel: 852 2838 4959 Fax: 852 2893 7260

愛心童樂營

香港銅鑼灣禮頓道 29 號 華懋禮頓廣場 602-3 室 電話: 852 2838 4959 傳真: 852 2893 7260 CQHK JULY 2012



#### 💆 Message To Campers

Please join us!

At Camp Quality, you can meet new friends and be assigned a very special friend, your companion.

You can have your choice of a wide range of activities and maybe even tethered a ride in a hot air balloon!

If you have never been to camp and you would like to know more about it, please call us!

But the first thing you need to do is to complete this form and send it in NOW!

We look forward to welcoming you at camp!

Sincerely,

Camp Quality Hong Kong





愛心童樂營的首要目標,是籌辦充實而愉快的宿營 活動,讓正在接受療程的兒童,享受應有的童真。 第二個目標,是讓家長們在子女入營其間,可以 享受一段休閒的時間。

歡迎4至18歲的孩子參加愛心童樂營·若您是第一次接觸本會·我們理解這是一次信心的考驗。

希望您明白·本會將會十分認真地承擔這個重任· 遵照嚴格守則·照顧您的孩子。我們有專業的駐營 醫護小組·處理營友的需要。您的孩子會有一位經 嚴格挑選和受過訓練的「營伴」照料·他/她會在 入營前先跟您和孩子聯絡·也會在出營後繼續和 孩童保持連繫。

當您們的資料被列入本會的郵寄名單中,我們會 定期把多姿多采的活動邀請信寄給您們。我們期 待您的加入。

愛心童樂營謹上

#### 註:

為了本會提供對營友最佳的支援,請填妥表格內的所有資料,盡快寄回本會。如有任何關於此表格、宿營、或其他活動的問題,請致電 2838 4959 與我們聯絡。



### Message To Parents

**Camp Quality**'s first goal is to give children on treatment a weekend to be a child again and we have a great program planned. Our second goal is to give YOU a well/earned break.

Children from 4 to 18 are welcome to register for our camps. If this is the first time you have made contact with Camp Quality to register your child, we realise that this is a real leap of faith.

We want you to know that we take our responsibilities seriously and have tight guidelines to care for your child. A resident medical team will handle all medical needs at camp. Your child will be assigned a Companion who will be screened, interviewed and trained by us and who will contact you and your child prior to camp. Their role continues after camp, as they are expected to stay in touch with their camper.

Once you are on our mailing list, we will be offering invitations to your child to take part in many other camps and activities. We hope your child will join us.

Kind regards, Camp Quality Hong Kong

#### Note:

In order for our staff to have the best information available on the camper, please complete the form and mail back to our office asap. Remember, if you have any questions about how to complete the form, about our camps or any of our programs, please call our office at 2838 4959.

Camp Quality Hong Kong Suite 602-3, Chinachem Leighton Plaza, 29 Leighton Road, Causeway Bay, HK Tel: 852 2838 4959 Fax: 852 2893 7260

受心童樂學

香港銅鑼灣禮頓道 29 號 華懋禮頓廣場 602-3 室電話: 852 2838 4959 傳真: 852 2893 7260

www.campquality.org.hk

CQHK JULY 2012

## 營友登記表

# **Campers Application Form**



## 愛心童樂營

Camp Quality Hong Kong

アップスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプスプス		
Full Name:E 中文姓名:	SEX 性別: Girl 女 □ Boy 男 □ :( )	Attach your current passport photograph here
Address in Full 詳細地址: [Fill in by English or Chinese 可以中文或英文填寫	寫 ] 	<i>請在此</i> 貼上近照
Home Phone 住宅電話:		Kowloon   N.T.
Mother's information: 媽媽的資料: Name 姓名: Work Phone: 工作電話: Mobile Phone:	Father's information:	
手提電話:	Relationship 關係:	
<b>On Treatment</b> 是否 If the answer is <u><b>NO</b></u> , OFF treatn	TEETETETETETETETETETETETETETETETETETET	

Camp Quality Hong Kong Suite 602-3, Chinachem Leighton Plaza, 29 Leighton Road, Causeway Bay, HK Tel: 852 2838 4959 Fax: 852 2893 7260

愛心童樂營

香港銅鑼灣禮頓道 29 號 華懋禮頓廣場 602-3 室 電話: 852 2838 4959 傳真: 852 2893 7260

Please forward this form immediately to our office to reserve a place at camp. 請立即將此表交回本會辦事處,預留營位。

Camp Quality Hong Kong Suite 602-3, Chinachem Leighton Plaza, 29 Leighton Road, Causeway Bay, HK Tel: 852 2838 4959 Fax: 852 2893 7260

E-mail 電子郵件: cqhk@campquality.org.hk

www.campquality.org.hk

愛心童樂營

香港銅鑼灣禮頓道 29 號 華懋禮頓廣場 602-3 室 電話: 852 2838 4959 傳真: 852 2893 7260



